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Arbetsmarknads- och socialnämnden
negativa till nytt högkostnadsskydd för
läkemedel

Socialdepartementet föreslår att högkostnadsskyddet för läkemedel
uppdateras. Syftet är att förbättra möjligheterna till en hållbar finansiering av
läkemedelskostnader och Karlstads kommun har fått möjligheten att yttra sig
över förslaget.

Förslaget skulle innebära ökade kostnader för såväl patienter som kommuner.
Justeringen skulle innebära att kostnadstaket för högkostnadsskyddet för
läkemedel höjs, från 2 900 kronor till 3 800 kronor utifrån 2025 års



prisbasbelopp.

En kostnadsberäkning visar att 60 procent av de hushåll som får ekonomiskt
bistånd även har läkemedelskostnader. Förutom ökade kostnader för den
målgruppen ser arbetsmarknads- och socialförvaltningen också att det finns
en risk att målgruppen utökas med flera hushåll som redan idag ligger på
gränsen.

Beräkningen visar även på en total kostnadsökning på cirka 60 miljoner
kronor för alla kommuner tillsammans år 2027.

- Förslaget tar ingen hänsyn till hur patienter och kommuner kommer att
påverkas om det skulle bli verklighet. Att förändra högkostnadsskyddet så
drastiskt skulle innebära att redan utsatta grupper får det ännu tuffare, och få
negativa konsekvenser för både det fysiska och psykiska måendet, säger Anna
Dahlén Gauffin (S), ordförande i arbetsmarknads- och socialnämnden.
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